
 

 

Extra editie december 2020    
 
In deze extra editie van onze nieuwsbrief vindt u alles over de uitkomsten van de Algemene 
Leden Vergadering. Verder is er nog goed nieuws van het gastenhuisje, slecht nieuws met 
weer nieuwe plannen van de gemeente en willen wij u op verzoek van het bestuur 
nogmaals wijzen op enkele huishoudelijke zaken. Rest ons nog u alvast fijne feestdagen toe 
te wensen en alvast de beste wensen voor 2021.    

Uw Redactie 

 
uitkomsten algemene ledenvergadering 2020 
Intussen zijn de ingestuurde stembriefjes verzameld, geteld en gecontroleerd. In totaal hebben 46 
tuinders hun stemmen uitgebracht. Bij een ‘normale’ ALV ligt dit aantal tussen de 60 en 90 
uitgebrachte stemmen. Hieronder vindt u de uitslag. 
 
Notulen vorige ALV: : 39 voor. 7 blanco  dus goedgekeurd 
Decharge bestuur: : 37 voor, 8 blanco, 1 tegen. dus goedgekeurd 
Jaarstukken 2020: : 37 voor, 8 blanco, 1 tegen. dus goedgekeurd 
Benoemingen nieuwe bestuursleden: 42 voor, 2 blanco, 2 opmerkingen: dus goedgekeurd 
Begroting 2021:  : 39 voor. 7 blanco, dus goedgekeurd. 
Bondsstukken:   : 34 voor, 10 blanco, 1 tegen, 1 onduidelijk.  dus goedgekeurd. 
Er zijn 2 stembriefjes te laat ingestuurd.  
 
Wij heten de nieuw benoemde bestuursleden Ingrid Goldsman, Sonja Brilman, Yvette Korzelius en 
Peter van der Wel van harte welkom. Tevens willen de nu afgetreden bestuursleden heel hartelijk 
bedanken voor hun inzet de afgelopen jaren. Mevrouw Brilman is overigens niet helemaal nieuw in 
het bestuur. In het oude bestuur vervulde zij al de functie van secretaris. 
 
In de kascommissie zijn de volgende leden benoemd: Mw. A. Nijs en Mw. A. Koskma. Ook hen heten 
wij uiteraard hartelijke welkom en wij willen de vertrekkende kascommissie leden  Mw. S. Janssen. 
Mw. N. Peters, en de heer L. Hart bedanken voor hun inzet en betrokkenheid.  
 

opmerkingen op de stembriefjes 
Op enkele stembriefjes waren vragen en opmerkingen opgenomen. Hieronder vindt u de 
antwoorden daarop van het bestuur. 
 
Opmerking: Dat de VroegOp met Bondsinformatie niet meer bestaat:  Antwoord bestuur: Het blad 
bestaat nog wel, het is alleen digitaal 
Opmerking: Dat het haventje algemene grond is en niet het domein van enkele tuinders:  Antwoord 
bestuur: Het haventje is van heel Tuinwijck. Afgelopen zomer zou er een overleg hierover zijn maar 
door Corona is deze uitgesteld. 
Opmerking: Dat men tegen 10.000 euro is uit de kas van Tuinwijck  Antwoord bestuur: Dit kunnen 
wij niet herleiden, wij zullen contact opnemen met vragensteller eveneens over verhouding tuinders. 
Opmerking: Dat de onkostenvergoeding laag is. Antwoord bestuur: Wij zijn allen vrijwilligers en 
houden de kosten zo laag mogelijk. 
Opmerking: Dat men graag anders wil vergaderen. Antwoord bestuur: Wij hadden dit ook graag 
anders gezien maar deze manier van vergaderen is zo afgesproken voor alle parken. 
 
 



 

 

 
 

vacatures secretaris bestuur en bestuursleden Bond 
Door het vertrek van mevrouw Brilman is er een vacature ontstaan voor secretaris in het bestuur van 
Tuinwijck. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij de voorzitter, mevrouw Astrid Kuiper.  
 
Verder is het Bondsbestuur op zoek naar geschikte kandidaten voor het nieuw te benoemen 
Bondsbestuur. Hierover heeft u al meer kunnen lezen in de vorige nieuwsbrief.  
 

we zijn in 'winterslaap' 
Toch nog een keer enkele belangrijke punten voor op de tuin.  

• Na zonsondergang is het niet toegestaan op het tuinpark te verblijven. (tenzij u een 
vergunning hebt voor 'winterbewoning') 

• De knop van het hek naar het puntje. Kennelijk is er iemand die deze knoppen spaart. De 
onderhoudscommissie heeft al enkele malen een nieuwe knop moeten bestellen. Wil 
iedereen dit in de gaten houden? 

• Heeft u uw waterleiding al afgesloten en doorgeblazen? Vorig jaar hebben enkele tuinders 
ondanks de zeer zachte winter toch weer gesprongen waterleidingen of een kapotte geiser 
gehad.  

 
nieuws van het gastenhuisje 
Nog meer goed nieuws over het gastenhuisje. Na afsluiting van de zo succesvol verlopen 
crowdfundactie kwam er nog een donatie van € 1000,- euro binnen van de ING bank. De werkgroep 
blijft overigens doorgaan met fondsenwerving. Dit om de inrichting van het huisje en de lopende 
kosten in het komende jaar te kunnen betalen. 
 

windalarm 
Het college van burgemeester en wethouders onderzoekt op dit moment de plaatsing van 
windturbines net buiten de ring in Amsterdam Noord. Eén van de te onderzoeken locaties ligt zelfs 
net naast Tuinwijck aan de weersloot. In de bij deze nieuwsbrief gevoegde flyer kunt u alles lezen 
over deze plannen en waarom dit (niet alleen voor Tuinwijck) een ongewenste, onnodige en onnodig 
dure operatie zou zijn. U kunt in de flyer ook lezen hoe u in actie kunt komen tegen deze plannen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Berichten voor de redactie van deze nieuwsbrief, aanmeldingen, of wijzigingen in mailadressen voor 
toezending kunt u doorgeven aan: nieuwsbrieftuinwijck@gmail.com  
Berichten voor het bestuur kunt u doorgeven aan: tuinwijckbestuur@gmail.com  
Berichten voor de winkel kunt u doorgeven via: tuinwijck.winkel@gmail.com  
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